
Schriftelijke vraag van Provincieraadslid Koen Moeyersons aan de deputatie 

van Vlaams-Brabant 

Evacuatieoefeningen 

Beste, 
 
Brandveiligheid is in een organisatie van een heel hoge prioriteit. Dat is  in de gebouwen van 
de provincie Vlaams-Brabant niet anders. Maatregelen nemen om het risico op het 
uitbreken van branden is dus ook in mijn ogen bijzonder belangrijk. 
 
Als er nu toch een brand zou uitbreken, is het van het grootste belang dat het aanwezige 
personeel weet wat er moet gebeuren en dat men op bijzonder snelle en efficiënte wijze de 
gebouwen kan evacueren. 
 
Ik had in dat verband enkele vragen: 
 

 Kan ik een overzicht krijgen van alle evacuatieoefeningen in de provinciale 

gebouwen sinds 2012? Kan u me de verslagen van deze oefeningen bezorgen als 

bijlage bij het antwoord op deze vraag? 

 Zijn er sinds 2012 ook effectieve evacuaties geweest in de gebouwen van de 

provincie Vlaams-Brabant? Zo ja, kan u me daarvan een overzicht bezorgen? En kan 

u me de verslagen van deze evacuaties tevens bezorgen als bijlage bij het antwoord 

op deze vraag? 

Met dank voor de antwoorden, 
 
Koen Moeyersons 
Provincieraadslid 
 
 
 


